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PROTOKÓŁ NR VI/2022  

POSIEDZENIE WSPÓLNE KOMISJI   

Z DNIA 20 CZERWCA 2022 R. 

 

W posiedzeniu udział wzięła: Komisja Rewizyjna, Komisja Kultury, Oświaty i Pomocy Społecznej  

Posiedzeniu przewodniczył Pan Michał Michalski – Przewodniczący Komisji Kultury, Oświaty  

i Pomocy Społecznej  

Protokolantka – Ewelina Jurij 

Liczba obecnych radnych: 9/10, nieobecny Radny – Pan Roman Długi 

Załączniki: lista obecności. 

Zaproszeni goście: 1. Pani Joanna Nowacka – Zastępca Wójta Gminy Krzemieniewo 

     2. Pani Monika Glapiak – Dyrektor Gminnego Centrum Kultury w Krzemieniewie 

Dnia 20 czerwca 2022 r. o godzinie 14:30, w Gminnym Centrum Kultury w Krzemieniewie, odbyło 

się wspólne posiedzenie komisji Rady Gminy Krzemieniewo w sprawie kontroli realizacji budżetu 

Gminnego Centrum Kultury w Krzemieniewie w 2021 roku. W spotkaniu uczestniczyło 9 członków  

z obu komisji. Pani Joanna Nowacka – Zastępca Wójta Gminy Krzemieniewo, Pani Monika Glapiak – 

Dyrektor Gminnego Centrum Kultury w Krzemieniewie oraz protokolantka.  

Nieobecny radny: Pan Roman Długi – Członek Komisji Rewizyjnej, 

Przewodniczący posiedzenia Pan Michał Michalski zaproponował następujący porządek posiedzenia:  

1. Otwarcie posiedzenia oraz powitanie radnych i gości.  

2. Kontrola realizacji budżetu Gminnego Centrum Kultury w Krzemieniewie w 2021 roku. 

3. Wolne głosy i wnioski.  

4. Zakończenie.  

Ad 1. Otwarcie posiedzenia oraz powitanie radnych i gości  

Pan Michał Michalski - Przewodniczący posiedzenia, otworzył spotkanie witając wszystkich 

zgromadzonych. Obecnych było 9 radnych.  Nieobecny Radny – Roman Długi (członek Komisji 

Rewizyjnej) (lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu). Po przywitaniu 

wszystkich i podpisaniu listy obecności, Przewodniczący posiedzenia przeszedł do kolejnego punktu 

posiedzenia.  

Ad 2. Kontrola realizacji budżetu Gminnego Centrum Kultury w Krzemieniewie w 2021 roku. 

Przewodniczący posiedzenia udzielił głosu Pani Monice Glapiak – Dyrektor Gminnego Centrum 

Kultury w Krzemieniewie, prosząc o informacje w zakresie ogólnej działalności Gminnego Centrum 

Kultury i bibliotek, a także w zakresie przeprowadzonych wydarzeń w roku 2021.  

Pani Dyrektor w pierwszej kolejności podziękowała za przełożenie terminu spotkania. Następnie 

nadmieniła, że rok 2021 nie był rokiem łatwym dla organizowania wydarzeń dla mieszkańców  

ze względu na panujące obostrzenia związane z COVID-19. Wyjaśniła, że dołożono wszelkich starań, 

by wyjść naprzeciw mieszkańcom gminy. W tym celu zorganizowano m.in. cykl pn. „GCK w sieci”,  
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w którym to prowadzono rozmowy z różnymi osobowościami, dodatkowo organizowano wiele 

konkursów, które również miały miejsce w sieci, i które cieszyły się dużą popularnością. Pani Dyrektor 

przypomniała, że zorganizowano również kilka koncertów on-line, jednakże nie spotkały się one  

z dużym zainteresowaniem, co wynika z ilości wyświetleń. Radni wspólnie wyrazili zdanie, że działania 

Gminnego Centrum Kultury były widoczne i bardzo cieszy to radnych. Zapytano o poniesione koszty. 

Pani Dyrektor przyznała, że koszty w roku 2021 były niższe. Pani Dyrektor podsumowała rok ubiegły 

jako rok wyzwań dla pracowników Gminnego Centrum Kultury jak i mieszkańców. Uznano,  

że wszelkie działania Gminnego Centrum Kultury, spotkały się z dużym zadowoleniem wśród 

mieszkańców. Pani Dyrektor dodała, że organizowano również cykl „Kino w plenerze”. Cykl ten się 

sprawdził. Zapytano o zwrot środków do budżetu Gminy. Pani Dyrektor wyjaśniła, że zostały zwrócone 

środki za organizację Dni Gminy Krzemieniewo, Koncertu z okazji Niepodległości, a także organizacji 

balonowej jesieni. Radni również zauważyli, że zorganizowano cykl „Wakacji z Biblioteką”, który  

w opinii radnych został zorganizowany na wysokim poziomie. Zapytano o poniesione koszty w związku 

z zakupem programu do obsługi zapisów na wydarzenia. Pani Dyrektor odpowiedziała, że koszt 

programu wyniósł 1000 zł. Radni poddali pod dyskusję, koszty obsługi imprez. Pani Dyrektor wyjaśniła, 

że w okresie pandemii COVID-19 koszty organizacyjne były niższe, ze względu na to, iż działania 

prowadzone były on-line. Porównano koszty organizacji Wianków. Radni skupili się również  

na inwestycjach roku 2021. Poddano pod dyskusję również kwestie zatrudnienia jak również kosztów z 

tym związanych. Radni dopytali o budynek Izby Pamięci. Pani Dyrektor wyjaśniła, że Izba cały czas 

funkcjonuje, szuka się programu, by móc pozyskać środki i zbudować nową Izbę. Przedyskutowano 

pomysł na Mediatekę. Na sam koniec poproszono Panią Dyrektor o omówienie planu działania GCK w 

roku obecnym. Pani Dyrektor omówiła planowane wydarzenia ze wskazaniem daty i nazwy. 

Podziękowano Pani Dyrektor za wyjaśnienia. 

Więcej uwag i pytań nie wniesiono, a temat uznano za wyczerpany, Przewodniczący posiedzenia 

przeszedł do kolejnego punktu spotkania.  

Ad 3. Wolne wnioski i głosy.  

Poruszono kwestię organizacji Dni Gminy Krzemieniewa w roku obecnym, poddano pod dyskusję 

kwestie techniczne jak i koszty związane z organizacją. Zauważono, iż Gminna Komisja 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Krzemieniewo działa bardzo prężnie, co jest zasługą 

pracowników Urzędu, w związku z czym radni wyrazili duże zadowolenie. Omówiono również 

zdobywanie przez GCK środków zewnętrznych, mianowicie pozyskano 100 tys. zł w ramach programu 

„Kulisy Kultury”. Radni wyrazili zadowolenie w związku z pozyskiwanymi środkami. Omówiono 

kwestie powstania kolejnego żłobka w gminie. Pani Joanna – Zastępca Wójta Gminy przekazała 

informacje dotyczące budowy placu zabaw przy Jeziorze Górznickim. Radni zgłaszali usterki  

w poszczególnych miejscowościach  

- potrzebę wykoszenia rowów w Pawłowicach przy polnych drogach tzw. "GRANICZNIK" w kierunku 

Kąkolewa 

- problem z wysypiskiem gruzu w Pawłowicach, zgłaszany mi przez rolników, gdzie gruz przesypywał 

się na pola uprawne 

Ad 4. Zakończenie.  

Posiedzenie Komisji zostało w pełni zrealizowane, podziękowano Pani Joannie Nowackiej za 

uczestnictwo w posiedzeniu i Pani Dyrektor za przedstawienie tematu. W związku z powyższym 

Przewodniczący zakończył posiedzenie Komisji.  
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Posiedzenie zakończyło się o godzinie: 16:30 

Na tym protokół zakończono i podpisano.  

PRZEWODNICZĄCY POSIEDZENIA:  PROTOKOLANTKA: 

 

 

Piotr Majchrzak      Aleksandra Kolasińska   

………………………………..    ……………………………….. 

(Przewodniczący Komisji Rewizyjnej)   (członek komisji Rewizyjnej), 

 

Henryka Przybylska     Roman Długi  

………………………………..     ……………………………………. 

(członek komisji Rewizyjnej,     (członek komisji Rewizyjnej) 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji)     

Marcin Kmieć 

………………………………. 

(członek komisji Kultury, Oświaty i Pomocy Społecznej)  

Tomasz Adamczak     Jolanta Adamczak 

………………………………..    ……………………………….. 

(członek Komisji Kultury, Oświaty i Pomocy Społecznej)  (członek komisji Kultury, Oświaty i Pomocy Społecznej) 

Krystian Dutkiewicz     Katarzyna Wysocka  

………………………………..    ……………………………….. 

(Członek Komisji Kultury, Oświaty i Pomocy Społecznej)   (członek komisji Kultury, Oświaty i Pomocy Społecznej)  

 

 


